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نامه دبیر کل حزب مردم سالاری به آیت الله جنتی

شورای نگهبان درباره رد صلاحیت ها شفاف سازی کند
مصطفــی کواکبیــان، دبیر کل حزب مردم ســالاری بعــد از رد صلاحیت در 
چهاردهمین انتخابات ریاست جمهوری نامه ای به دبیر شوراي نگهبان نوشت و 
خواستار انتشار دلایل عدم احراز صلاحیتش شد. متن این نامه به شرح زیر است: 

حضرت آیت الله احمد جنتي 
دبیر محترم شوراي نگهبان

احتراما به استحضار مي رســاند اینجانب پس از دعوت رسمي جمعي از احزاب 
و نخبگان حوزوي و دانشــگاهي و اقشــار و اقوام مختلف مردم و مصوبه حزب 
مردم ســالاري براي شــرکت در چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوري 
اسلامي ایران ثبت نام کردم اما متاسفانه شوراي نگهبان بدون هیچ گونه مدرک 

مستندي مانع حضور اینجانب در بین گزینه هاي انتخاب مردم شده است.
لذا جهت شفاف سازي انتظار مي رود شوراي نگهبان دلایل عدم احراز صلاحیت 
اینجانب را به صورت شــفاف و علني به مردم شــریف ایران اعلام کند و در غیر 
اینصورت انتظار مي رود هر چه ســریعتر به صورت خصوصي دلایل مذکور را به 
اینجانب اعلام نمایــد. در پایان از همه مردم عزیز ایران، علما، دانشــگاهیان و 
اســاتید، احزاب، اصناف، اعضاي محترم حزب مردمسالاري در سراسر کشور که 

اعلام حمایت از اینجانب کردند کمال تشکر و قدرداني را دارم.
با آرزوي سربلندي براي ايران
 مصطفي کواکبيان

راه اندازی ستاد انتخاباتی حزب مردم  سالاری
در حمایت از دکتر پزشکیان

در پی حکمی از ســوی دبیرکل حزب مردم ســالاری، معصومه آقاپور به عنوان 
رئیس ستاد انتخاباتی حزب مردم  سالاری در حمایت از دکتر مسعود پزشکیان 

منصوب شد. 
در این حکم آمده است: 

سرکار خانم دکتر معصومه آقاپور
عضو محترم شورای مرکزی حزب مردم سالاری

باتوجه به ســوابق تشــکیلاتی و اجرایی جنابعالی، به موجب این حکم شما را 
به عنوان رئیس ســتاد انتخاباتی حزب مردم  سالاری در حمایت از جناب آقای 
دکتر مسعود پزشکیان منصوب می نمایم. امید است تمامی امکانات و ستادهای 
انتخاباتی حزب مردم ســالاری را با هماهنگی ســتاد مرکزی ایشان در مسیر 

تبلیغات اخلاق محورانه قرار دهید.

ویژه

سه کاندیدا روی آنتن صداوسیما
اولین برنامه 3 نامزد انتخاباتی در صدا و ســیما برگزار شد. مسعود پزشکیان، 
امیر حسین قاضی زاده هاشمی و محمد باقر قالیباف به ترتیب در برنامه های 
گفت و گوی ویژه خبری، با مردم و در صف برنامه های خود را ارائه کردند. 

امیر حسین قاضی زاده هاشمی در این برنامه با تاکید بر اینکه خود را عهده دار 
ادامه مسیر شهید رئیسی می دانم گفت: دولت آیت الله رئیسی کارهای نیمه 
تمامی داشت،  آرمان ها و رویاهایی داشت که مسیر و رویکردها را تغییر داده 
بود، ۵ سال دیگر برای اتمام امور فرصت داشت و لازم بود به سرانجام برسد؛ 
وظیفه داریم نگذاریم نســخه های ارتجاعی که بازگشت به عقب است مجدد 

تکرار شود و آرمان شهید رئیسی نباید بر زمین بماند.
وی تاکید کرد: اختیارات در دولت را به اســتان ها واگذار می کنیم، ظرفیت و 
اختیارات ویژه شهرستان ها را افزایش خواهیم داد و همچنین هر شهرستان 
یک پایتخت موضوعی خواهد شــد. وی معتقد است بخشداران فرمانداران و 
ســایر مدیران ما به همین ترتیب باید با نگاه مردم منطقه انتخاب شــوند و 

عزل شوند. 
محمد باقر قالیباف نیز در برنامه درصف با اشاره به اینکه حل مشکلاتی مانند 
تورم، گرانی و عدم ثبات در اقتصاد مستلزم رسیدن به پیشرفت است، گفت: 
به دنبال ســرمایه گذاری و تولید ثروت هستیم و باید کیک اقتصاد را بزرگ 

کنیم که آن وقت قادر به توجه به این مشکلات و حل آن هستیم.
قالیباف همچین مدعی شد: در سال ۹۹ با آغاز فعالیت مجلس یازدهم وعده 
انجام کارهایی را دادم و روز آخر مجلس یازدهم توضیح دادم که از ۲۱ وعده، 
۱۹ مورد مربوط به قانون گذاری اجرایی شــد، بدون شک همه وعده ها زمان 

بندی داشته و پاسخگو خواهم بود.
»حجت الاسلام مصطفی پور محمدی« نیز در پیامی ویدئویی کنش تبلیغاتی 

خود را ادامه داد. 
پورمحمــدی در پیامی ویدئویی با تاکید بــر اینکه دولت باید امنیت فعالیت 
هنری را برای اهالی هنر به صورت روشــن و شــفاف تضمیــن کند، اظهار 
کــرد: »دولت نباید اجازه دهد روابط هنــری در جامعه با افراد غیر درگیر و 

غیرمسئول مخدوش شود. 
در هر حوزه ای دستگاه های نظارتی، حراستی و حفاظتی باید به وظایف خاص 
خودشــان برگردند و آن ها را انجام دهند و در حوزه تخصصی و حرفه ای حق 

دخالت، امر و نهی و کم و زیاد کردن، ندارند.«

آذری جهرمی به ستاد انتخاباتی پزشکیان پیوست
شــنیده شده که وزیر ســابق ارتباطات، این وعده را به آنها داده است که در 

فعالیت های مرتبط با فضای مجازی به ستاد تبلیغاتی پزشکیان کمک کند.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، از ســاعتی پیش در فضای مجازی خبری 
مبنی بر انتصاب جواد آذری جهرمی به قائم مقامی ســتاد انتخاباتی مسعود 

پزشکیان منتشر شده است.
بنا بر اطلاعات رسیده به خبرآنلاین، این پیشنهاد به آذری جهرمی ارائه شده 
است اما او تاکنون بنا بر ملاحظاتی این درخواست را نپذیرفته است. شنیده 
شده که وزیر سابق ارتباطات، این وعده را به آنها داده است که در فعالیتهای 

مرتبط با فضای مجازی به ستاد تبلیغاتی پزشکیان کمک کند.

افشای فعالیت های دولت سایه توسط جلیلی
جلیلی با اشــاره به اینکه در ۱40 ســفر که به نقاط مختلف کشور داشتم با 
مشکلات آشنا شدم، افزود: ده ها کارگروه تخصصی برای رصد مشکلات کشور 

و طراحی راه حل های جدید تشکیل شده بودند.
به گزارش خبرآنلاین، ســعید جلیلی نامزد انتخابات ریاســت جمهوری که 
در برنامه »با مردم« صحبت می کرد، توضیحاتی درباره آنچه »دولت ســایه« 

خوانده ارائه کرد. 
او با بیان اینکه در یازده سال گذشته عمده وقت من و همراهانم در گفتمان 
دولت سایه بر شناخت مسائل کشور و راه حل آنان متمرکز بودم، گفت: کمتر 

وقت داشتم تا در جلسات محفلی و گعده های سیاسی شرکت کنم
جلیلی با اشــاره به اینکه در ۱40 ســفر که به نقاط مختلف کشور داشتم با 
مشکلات آشنا شدم، افزود: ده ها کارگروه تخصصی برای رصد مشکلات کشور 

و طراحی راه حل های جدید تشکیل شده بودند.

انتخابات

تمجید مرعشی از مردمی بودن پزشکیان
مرعشــی گفت: هیچ تصمیمی از دولت آقای پزشکیان بیرون نخواهد آمد که 

عامه مردم ضرر کنند؛ مراقبت کافی خواهد داشت.
حسین مرعشی، دبیرکل کارگزاران در گفتگویی درباره کاندیداتوری پزشکیان 
گفت: شرایط کنونی با هیچ کدام از دوره های دیگر قابل مقایسه نیست. انتخابات 
۱403 الگوی جدیدی خواهد داشــت. ما در الگوهای سنتی نباید بمانیم. اقای 
پزشــکیان شخصیت است که به لحاظ علمی جایگاه خودش را دارد، تجربه 4 
تا ۵ دوره مجلس را دارد، تجربه یک دوره وزارت را دارد، یک آدم پیاده نیست 

و فرد مسلطی است.
بنابر گزارش جماران، وی گفت: یک جبهه مهم از تکنوکرات های کشــور او را 
پشــتیبانی می کنند و از همه مهم تر او با مردم خیلی صمیمی است. مردم را 
استخدام کردن برای اهداف شــخصی و جناحی یک مسئله است، او خودش 
را در اختیار مردم خواهد گذاشــت. مرعشی ادامه داد: هیچ تصمیمی از دولت 
آقای پزشــکیان بیرون نخواهد آمد که عامه مــردم ضرر کنند؛ مراقبت کافی 
خواهد داشت. شاید نخبگان رنجش هایی برایشان پیش بیاید، اما عامه مردم از 

سیاست های آقای پزشکیان لطمه نخواهند خورد.

احزاب

بررسی اجرای قانون تضمین خرید 
محصولات کشاورزی در مجلس

جلســه علنی روز گذشــته )ســه شــنبه( مجلس به 
ریاســت حمیدرضا حاجی بابایــی نایب رئیس مجلس 
شــورای اســلامی برگزار شد و بررســی گزارش وزیر 
جهاد کشــاورزی در مورد نحــوه اجرای قانون تضمین 
خرید محصولات اساســی کشــاورزی در دســتور کار 
نماینــدگان قرار گرفت. پیش از آغاز جســله علنی، بر 
اساس تصمیم نمایندگان در نشست غیر علنی نیز مقرر 
شــد که با توجه به تعطیلی روز دوشنبه ۲۸ خردادماه 
به مناسبت عید قربان، جلسات مجلس شورای اسلامی 
هفته آینده در روزهای سه شنبه و چهارشنبه )۲۹ و 30 
خردادماه( تشکیل شود. در ادامه جلسه علنی وزیر جهاد 
کشــاورزی که برای ارایه گــزارش از نحوه اجرای قانون 
خرید تضمینی محصولات کشــاورزی به نمایندگان در 
مجلس شورای اسلامی حضور یافته بود، بیان کرد: بنده 
می دانم که دغدغه نمایندگان در مجلس دوازدهم کمتر 
از بنده در حوزه کشاورزی نیست، انتظار بنده این است 
که مانند قبل من را همراهی کنید تا بتوانیم موفق شویم. 
محمدعلی نیکبخت با اشاره به دستاوردهای عملکرد خود 
در ۱۱ ماه گذشته بیان کرد: با استفاده از راهبردهایی که 
پیش گرفته شد نرخ رشــد ارزش افزوده در بخش های 
کشــاورزی در سه الی چهار سال قبلی منفی بوده است، 
اما در نهایت در این ۱۱ ماه روند رو به بهبود را داشــته 
است. در سال جاری تاکنون خرید گندم از 4 میلیون تن 
گذشته است و نسبت به سنوات قبل روند افزایشی داشته 
است. پس از صحبت های وزیر، تعدادی از نمایندگان بر 
لــزوم توجه به وضعیت برنج کاران و جلوگیری از واردات 
مازاد برنج تاکید کرده و خواستار قیمت گذاری محصولات 
کشاورزی و پرداخت به موقع مطالبات کشاورزان شدند.

۲ نماینــده دیگر هــم از کمبود ســوخت و برق چاه های 
کشاورزی انتقاد کرده و خواســتار ورود جدی وزیر جهاد 
کشــاورزی به این موضوع شــدند. رحمت الله نوروزی در 
تذکری شــفاهی در همین ارتباط گفت: اســتان گلستان 
۱۶ محصول اساســی کشــور را تولید می کنــد و امروز 
کشــاورزان اســتان نیازمند نگاه حمایتی از ســوی وزیر 
کشاورزی هستند. در ادامه جلســه علنی وزیر کشاورزی 
در بخــش دیگری از توضیحاتش گفت: ســران قوا، هیأت 
دولت و مجلس تلاش بســیاری کردنــد تا کلیه مطالبات 
کشــاورزان پرداخت شــود و تا الان ۵0 درصد مطالبات 
پرداخت شده است. سپس حســین صمصامی درتذکری 
خطــاب به وزیر جهاد کشــاورزی بیان کــرد: آقای وزیر 
حــذف ارز ترجیحی را یکــی از اقدامات مثبت خود تلقی 
کردند در حالی که توجــه ندارند حذف ارز ترجیحی چه 
مشــکلاتی را در زندگی مردم ایجاد کرده است. لازم است 
در سیاست گذاری های اقتصادی هم به تولید کننده توجه 
شود و هم به ســفره و معیشت مردم توجه داشته باشیم. 
امروز همچنین ۲۲0 نماینده مجلس شــورای اسلامی در 
 بیانیه ای قطعنامه آژانس بین المللی انرژی اتمی علیه ایران 

را محکوم کردند.

استقبال فراکسیون مستقلین
از حضور پزشکیان در انتخابات

عضو هیات موســس فراکسیون مســتقلین دستور کار 
جلسه امروز این فراکسیون را تشریح کرد.

غلامرضــا نوری نماینده مردم بســتان آباد و عضو هیات 
موســس فراکســیون مســتقلین مجلــس دوازدهم در 
گفت وگو با خبرنگار ایلنا درخصوص دســتور کار جلسه 
امروز این فراکســیون گفت:نخستین دستور جلسه امروز 
فراکسیون موضوع انتخابات هیات رییسه کمیسیون های 
تخصصی مجلس بود که مقرر شــد بعد از قطعیت اسامی 
و فهرســت اعضای کمیسیون ها و در جلسه آینده در این 

رابطه تصمیم گیری شود.
وی ادامه داد: موضوع دوم انتخابات ریاست جمهوری بود 
و بررسی راهکارهایی که فراکسیون می تواند برای برگزاری 
و داشــتن یک انتخابات با مشارکت حداکثری در هشتم 
تیر ماه وارد شود؛ در این مسیر ما خوشحالیم که یکی از 
اعضای فعال و موثر فراکسیون مستقلین مجلس به عنوان 
نامزد انتخابات ریاست جمهوری در عرصه رقابت ها حضور 
دارند و این یک نقطه قوتی برای فراکســیون مســتقلین 
مجلس شد که توانسته در انتخابات ریاست جمهوری هم 

با یک نامزد و انگیزه بیشتر حضور پیدا کند.
وی خاطرنشــان کرد: امیدواریم مردم حضور و مشارکت 
گســترده در انتخابات ۸ تیر ماه داشــته باشند. تغییر در 
مدیریت قوه مجریه کشور یک هدف در دسترس است و 

با مشارکت مردم قابل تحقق می یابد.

انتقاد رسایی 
از بازداشت منتقدان قالیباف

یک نماینده مجلس گفت:در این روزها با شروع تبلیغات 
انتخاباتی چند نفر از فعالان مجازی به یکباره بازداشــت 
شــدند و چند نفر نیز احضار شدند و وجه اشتراک همه 

آنها این است که منتقد یک نفر بودند.
حمید رســایی در جلســه  علنی روز گذشته )سه شنبه( 
مجلس شورای اســلامی، در تذکر شفاهی گفت: در این 
روزها با شــروع تبلیغــات انتخاباتی چنــد نفر از فعالان 
مجازی به یکباره بازداشت شــدند و چند نفر نیز احضار 
شــدند و وجه اشتراک همه آنها این است که منتقد یک 

نفر بودند. 
 حــال کاری نداریم که آن افراد به چه دلیل بازداشــت 
شدند و گفته می شود که آنها از گذشته پرونده داشتند اما 
اگر پرونده داشتند چرا قبلا بازداشت نشدند؟ چرا این امر 
را برای بعد از ۸ تیر نگذاشتند؟ چرا تا تبلیغات انتخابات 
ریاســت جمهوری آغاز شده این افراد بازداشت شده و یا 
برخی احضار شــدند و به برخی دیگر گفته اند اگر درباره 
فلانــی حرف نزنید کاری به کارتان نداریم. آیا با بســتن 

دهان حاشیه امن درست می شود، خیر. 
اگر کسی خلاف قانون عمل کرد و تهمت زد و لجن پراکنی 
کرد، قوه قضائیــه همان موقع با آن فــرد برخورد کند، 
برخــی از این افراد تنها ســوال کردند مگر برای ســوال 
کردن هم کســی را احضار می کنند. هم اکنون باب شده 
که اگر فردی سوال می کند می گویند لجن پراکنی نکنید. 
لجن پراکنی معنی خودش را دارد. مســئول مورد سوال 
است و باید پاســخ دهد. جامعه از آن سوال می کند این 
را نمی شــود با بســتن دهان حل کنید. رســایی خطاب 
به حاجی بابایی نایب رئیس مجلس شــورای اســلامی 
گفت: آیا با این بازداشــت ها قرار است مشارکت انتخابات 
افزایش پیدا کرده و پرشور باشــد. بعضی از همین افراد 
که بازداشــت شــده اند در حق بنده هم اجحاف کرده اند 
اما سوال این اســت که اگر این افراد محکومیت قضایی 
داشتند چرا در گذشته بازداشت نشدند. چرا نمی گذارید 

که بعد از برگزاری انتخابات بازداشت انجام شود. 
همچنین درخواســت دارم انتخاب فرد مذکور در دستور 

کار روز سه شنبه مجلس قرار دهید.

رویداد

عضــو مجمع محققين و مدرسســين 
حوزه علميه قم با اشــاره به برنامه های 
نامزدهای انتخابات رياســت جمهوری 
کانديداها  اينکه  به  دارد  بستگی  گفت: 
بتوانند چقدر رويکــرد نو، ادبيات نو و 

طرح های نو ارائه بدهند. 
بحث های کلیشــه ای و گذشــته ای را تکرار 
نکنند؛ یعنی واقعاً راهکار نشــان بدهند. اگر 
برای حل مســئله تورم، مســئله مســکن و 
سیاست خارجی راهکار عملی نشان بتوانند 
که محقق بشود، ممکن است آراء خاکستری 

هم پای صندوق بیایند.
مشروح گفت و گوی جماران با حجت السلام 
و المسلمین محمدتقی فاضل میبدی در پی 

می آید:
انتخابات  ايــام  اينکه در  با توجه بــا 
رياست جمهوری قرار داريم، می خواهيم 

نظر حضرت عالی را نسبت به اولويت های 
سياســت  حوزه های  در  انتخابات  اين 

داخلی و خارجی بدانيم؟
مشکل اولیه این کشور تاکنون روابط خارجی 
و سیاست خارجی اش بوده است. یک دولتی 
بایــد روی کار بیاید کــه با نگاه بــاز دنیا را 
بشناســد و همان کاری که آقای ظریف در 
اول دولت آقای روحانی برای مذاکره شــروع 
کرد، همــان راه را ادامه بدهد. به امید اینکه 
مانعی بر سر راه چنین تفکری نباشد. تا وقتی 
سیاســت خارجی ما درست نشود، سیاست 

داخلی ما هم درست نمی شود.
مشکل دیگری که دولت بعدی در پیش دارد 
و باید برایش تلاش کند، مســئله اقتصادی 
اســت. ما بعد از چهار دهــه از عمر انقلاب، 
هنوز مسئله تورم را حل نکردیم؛ یعنی دولت 
بعدی باید یک راهکاری نشان بدهد که بتواند 

این تورم ها را کاهش بدهد.
مســأله دیگر، اولویت های اقتصادی اســت. 
دولت بعد، حالا هرکسی که روی کار می آید، 
باید مسائل اقتصادی برایش در اولویت باشد. 
نه مثل کســانی که درگذشته قولی دادند و 
عمل نکردند. البته علتی هم که نتوانســتند 
عمل بکننــد این بــود کــه وزرا و مدیران 
ناکارآمد را روی کار گذاشتند؛ وعده ها خوب 
بود، امــا مدیران و وزیــران خیلی لایق کار 
نبودند. به نظر من در این چند سال گذشته 
فرهنگ، هنــر و دانشــگاه های این مملکت 
آســیب دیده اند. دولتی که روی کار می آید 
باید فرهنگ، هنر و دانشگاه را از این آسیب ها 

نجات بدهد.
تنها راهش هم این است که مدیران لایق را 

سرکار بگذارد. 
این خطی برخورد کردن، جناحی فکر کردن، 

خیلی حزب اللهی خشک اندیشیدن و امثال 
این هــا به نظر مــن دردی را چاره نمی کند؛ 
باید کاردانــی و تخصص و کاربلدی در رأس 
برنامه هــای رئیس جمهور آینده باشــد. در 
مملکت ما بحمدالله مدیران و کاردانان لایق 
و اســتعدادها هم در مســائل فرهنگی و هم 
در مســائل اقتصادی زیادند؛ اما فعلًا هرکدام 

این ها در یک گوشه ای رفته اند.
با توجه به این مشکلات و اولویت های فعلی 
در کشــور، من آقــای پزشــکیان را در این 
قســمت ها فرد لایق می دانم؛ چون انســانی 
است که هم با کارشناسان و کاربلدان ارتباط 
دارد و هــم تجربیات خوبی در کار اجرا دارد. 
ســال ها در دولت و مجلس بوده است و همه 
را به نیکی می شناســد. سخنران خوب است 
و بیان خوبــی دارد. فرهنگ دینی اش خیلی 
خوب اســت؛ ادبیات مذهبی اش بالا است. به 
نظر من ادبیات سیاسی اش هم خیلی خوب 
است. در میان موجودین انسان بسیار لایقی 

است.
ترکيبی که اعلام شــده است را چگونه 
می بينيد؟ آيا می تواند برای آمدن مردم 
ايجاد  به پای صندوق ها رغبتــی مردم 

کند؟
بستگی دارد به اینکه کاندیداها بتوانند چقدر 
رویکرد نــو، ادبیات نو و طرح هــای نو ارائه 
بدهند. بحث های کلیشــه ای و گذشته ای را 
تکرار نکنند؛ یعنی واقعاً راهکار نشان بدهند.

اگر برای حل مســئله تورم، مسئله مسکن و 
سیاست خارجی راهکار عملی نشان بتوانند 
که محقق بشود، ممکن است آرای خاکستری 
هم پــای صندوق بیایند. ولی اگر یک چنین 
اتفاقــی نیفتد، ممکن اســت حضــور مردم 
کمتر باشند. از ســوی دیگر، همت دوستان 
اصلاح طلب هم خیلی مهم اســت؛ از حوزه 
علمیه قم گرفته تا دوستان اصلاح طلب تهران، 
این ها همه باید عزم شان را جزم کنند که برای 
 مــردم در جامعه رغبت ایجاد بکنند تا مردم 

پای صندوق رأی بیایند.

به  اصلاح طلب گفت:  فعال سياســی 
نظر من رقابت بين قاليباف و پزشکيان 
آقايان  نه کســی ديگر.  و  بود  خواهد 
جليلی و زاکانی قدرت رأی آوری ندارند 
و اگر آنهــا را به عنوان يک گزينه نگاه 
کنيم، نشان می دهد که اراده خود را بر 

اراده مردم ترجيح داده  ايم.
اشــرف بروجردی فعال سیاسی اصلاح طلب 
در گفت وگو بــا خبرنگار ایلنا، درباره ارزیابی 
انتخاب مســعود پزشــکیان به عنوان نامزد 
جبهــه اصلاحــات در انتخابــات ریاســت 

جمهــوری و علاوه بر آن داشــتن ظرفیت 
افزایش آمار مشارکت گفت: آقای پزشکیان 
این ظرفیــت را دارند. اما مردم نســبت به 
مســئولان این رویکرد را ندارند که آنچه که 
مردم می خواهند، پاســخ مثبت دهند. اگر 
شــرایط عادی حاکم بود آقای ۶0به شــک 
هستند. حالا باید در روزهای تبلیغات ببینیم 
چطور می توان مــردم را متقاعد کرد تا پای 
صندوق رای بیایند و آقای پزشــکیان بتواند 

رأی اول را داشته باشد.
وی در پاسخ به این سوال که آقای پزشکیان 

باید بیشتر روی کدام حوزه تمرکز بیشتری 
داشته باشد تا بتواند از ظرفیت خود استفاده 
کنند، گفت: آقای پزشــکیان همیشه روی 

مردم بحث داشتند. 
پاسخگویی به اراده و خواست مردم از جمله 
نکات بارز و ویژه ایشــان بود. مردم هم آقای 
پزشکیان را به عنوان چهره ای که تاکنون به 
خواست آنان پاسخ مثبت داده شناختند. اگر 
خواسته خود را بر خواسته مردم غلبه ندهیم 
و سعی شود انتخاباتی راحت و بدون دغدغه 
برگزار شــود در آن صورت آقای پزشــکیان 

می تواند شــانس زیادی رای آوردی داشته 
باشد.

بروجردی در پاســخ به این ســوال که آیا با 
حضور آقای پزشکیان شاهد فضای دوقطبی 
در انتخابات خواهم بــود، گفت: به نظر من 
رقابت بین آقای قالیباف و آقای پزشــکیان 

خواهد بود و نه کسی دیگر. 
آقایان جلیلــی و زاکانی قــدرت رأی آوری 
ندارند و اگر آنها را به عنوان یک گزینه نگاه 
کنیم، نشان می دهد که اراده خود را بر اراده 

مردم ترجیح داده ایم.

سخنگوی قوه قضائيه گفت: برخی از اين 
فرش ها کاخ سعدآباد که مدعی بودند به 
سرقت رفته است در دستگاه های دولتی 
پيدا شــدند و از اين منظر اصولاً بحث 
سرقت اتفاق نيفتاده است و موضوع اين 
است که بدون رعايت تشريفات قانونی 
و ضوابط و مقررات اصطلاحا سهل انگاری 

شده است
به گزارش ایســنا، اصغر جهانگیر سخنگوی 
قوه قضائیه در پاسخ به سوالی درباره آخرین 
وضعیت پرونده ســرقت از بانک  ملی گفت: 
در این  پرونده، ۱۹ نفــر از متهمان به اتهام 
سرقت و تحصیل مال نامشروع تحت تعقیب 
قــرار گرفتند و کیفرخواســت صادر شــد. 
کارشناسی های متعدد که باید انجام می شد 
یکی از دلایل طولانی شدن این پرونده، بود. 
بحث راســتی آزمایی در خصوص ادعاها در 
مــورد مالباختگان هم باید انجام می شــد  و 
اساسا مدارک لازم برای ادعاهای مالباختگان  
وجود نداشــت و باید راستی آزمایی می شد و 

این کار صورت گرفت.
وی افــزود: باتوجه به اینکــه یک طرف این 
پرونــده بانک  ملــی بود، بانــک  مصوبه ای 
را  بــرای مصالحــه با مالباختگان داشــت و 
باید به تصویب دادگســتری می رسید و این 

کار انجام  و مواردش بررســی شد. جهانگیر 
گفت: با پیگیری هــای صورت گرفته با ۱4۵ 
نفر ازمالباختگان،  تسویه حساب شده و وجوه 
خــود را دریافت کردند و بانک به قائم مقامی 
مالباختــگان برای ۵ نفر باقی مانده شــاکی،  
پیگیر وصول مطالبات است و  دنبال می شود. 
اکنون پرونده در دادگاه کیفری یک در حال 
رسیدگی اســت. جهانگیر در پاسخ به سوال 
ایسنا درباره آخرین وضعیت پرونده کوروش 
کمپانی گفت: در خصــوص پرونده کوروش 
کمپانــی تا ۷۱00 شــاکی بــا مطالبه ۲00 
میلیارد تومان شکایات خود را تقدیم دادسرا 
کردند و  دادستان تهران دستور دادند از همه 
ظرفیت های قانونی استفاده شود تا در همین 
مرحله با شناســایی اموال و فروش آنها بتوان 

حقوق مالباختگان را تامین کرد.
وی گفــت: املاکــی از متهــم  در اصفهان 
شناســایی شــده و  تعدادی خودروی مدل 
بــالا در کیش و تعدادی  خــودرو در امارات 
شناسایی و توقیف شده است. از طریق مراجع 
بین المللی و اینترپل  نســبت به شناســایی 
و دســتگیری متهم اقدام شــده تا  به کشور 

بازگردانده شود. 
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی درباره 
آخرین وضعیت پرونده سرقت فرش های کاخ 

سعد آباد گفت: برخی از این فرش ها که مدعی 
بودند به سرقت رفته اســت در دستگاه های 
دولتی پیدا شــدند و از این منظر اصولاً بحث 
سرقت اتفاق نیفتاده است و موضوع این است 
که بدون رعایت تشریفات قانونی و ضوابط و 
مقررات اصطلاحا سهل انگاری شده است که 
شائبه ســرقت را مطرح می کنند. وی درباره 
آخرین وضعیت پرونده امیرحسین مقصودلو 
)تتلو(  گفت: حکم اولیه صادر شده و در موعد 
مقرر نسبت به حکم اعتراض کرده و  پرونده 
در حال ارســال به دادگاه تجدیدنظر اســت.  
پس از تایید و ارســال و صدور رای در دادگاه 

تجدیدنظر اطلاع رسانی  می شود. از آنجا که  
حکم بدوی اســت، نمی توان اطلاع رســانی 
کــرد. جهانگیر در رابطه بــا آخرین وضعیت 
پرونده قتل داریوش مهرجویی و همســرش 
گفت: پرونده در اســتان البرز رســیدگی و 
منجر به صدور حکم بدوی شــد. این پرونده 
دارای چهار متهم اســت که متهم اول به دو 
بار قصــاص، متهم دوم به تحمل ۲0 ســال 
حبس و شلاق تعزیری، متهم سوم به تحمل 
۲0سال حبس و متهم چهارم به دلیل نوجوان 
 بودن به ۵ ســال نگهــداری در کانون اصلاح 

و تربیت محکوم شدند.

راه حل افزایش مشارکت در انتخابات از نگاه فاضل میبدی:

نامزدها راهکار نشان دهند

اشرف بروجردی:

رقابت بین قالیباف و پزشکیان خواهد بود

سخنگوی قوه قضائیه خبر داد

پیدا شدن فرش های سعدآباد در دستگاه های دولتی

رئيس دستگاه قضا گفت: ما از توسعه 
و تعميــق مراودات دو کشــور قطر و 
ايران در حوزه  قضايی بسيار استقبال 
شرايط  به زودی  اميدواريم  و  می کنيم 
و بســتری مهيا شود که مقامات عالی 
قضايی ايرانی و قطــری بتوانند روند 
برگزاری دادگاه ها را به صورت حضوری 

مشاهده کنند.
به گــزارش گــروه اجتماعــی خبرگزاری 
تســنیم، حجت الاســلام محســنی اژه ای؛  
رئیس قوه قضاییه جمهوری اســلامی ایران 
وارد قطر شــد و در بــدو ورود به فرودگاه 
دوحه مورد اســتقبال رئیس شــورای عالی 

قضایی قطر قرار گرفت.
حجت الاســلام محســنی اژه ای بعد از ظهر 
دیروز )سه شــنبه( به همراه هیئت بلندپایه 
مقامات قضایی کشورمان در پاسخ به دعوت 
رسمی رئیس شورای عالی قضایی قطر، وارد 

دوحه پایتخت کشور قطر شد.
رئیس قوه قضائیه کشــورمان در بدو ورود 

به فرودگاه دوحه، مورد اســتقبال رســمی 
»حسن بن لحدان الحسن المهندی« رئیس 
شــورای عالی قضایی قطر و سایر مقامات 

عالی قضایی این کشور قرار گرفت.
محسنی اژه ای طی ســخنانی در بدو ورود 
به دوحــه قطر، ضمــن تاکید بر توســعه 
همکاری ها و روابط ایران و قطر در حوزه های 
مختلــف به ویژه امور قضایــی، اظهار کرد: 
همکاری های دو کشور ایران و قطر در حوزه 
مسائل سیاسی و منطقه ای، مطلوب و روبه 
پیشرفت اســت و این امر طی سالیان اخیر 
و در دوره ریاست جمهوری آیت الله رئیسی، 
رئیس جمهور فقید کشــورمان، برجسته تر 
بوده است؛ اساساً به هر میزان که مناسبات 
سیاسی، اقتصادی و فرهنگی طرفین توسعه 
یابد، به موازات آن، لازم اســت که در حوزه 
مناســبات حقوقی و قضایی نیز گسترش و 

انبساط حاصل شود.
رئیس شــورای عالی قضایــی قطر نیز طی 
ســخنانی در آیین اســتقبال از رئیس قوه 

قضائیه جمهوری اسلامی ایران، ضمن اظهار 
تاسف از شهادت آیت الله رئیسی و همراهان 
ایشان اظهار کرد: ما تمایل داشتیم که سفر 
رئیس قوه قضائیه جمهوری اســلامی ایران 
و هیئت عالی قضایی ایرانی به قطر بیشــتر 
از یک روز می بود تا می توانســتیم بیشــتر 
در خدمــت این عزیزان باشــیم؛ ما در نظر 
داشــتیم که رئیس قــوه قضائیه جمهوری 
اسلامی ایران بازدیدی از دادگاه های قطر و 
روند دادرسی  در این دادگاه ها داشته باشند 
و در بازدیــد از ایــران ان نیز  ما در جریان 
روند پیشــرفت قضایی شما قرار میگرفتیم 
ولی با توجه بــه وقت کم و یک روزه بودن 

سفر، این امر محقق نشد.
وی افزود: ما از توســعه و تعمیق مراودات 
دو کشــور قطر و ایران خصوصــاً در حوزه  
قضایی بسیار استقبال می کنیم و امیدواریم 
در آینده نزدیک، شــرایط و بســتری مهیا 
شــود که مقامــات عالی قضایــی ایرانی و 
قطری بتوانند روند برگــزاری دادگاه ها در 

کشــورهای همدیگر را به صورت حضوری 
مشاهده کنند.

رئیس شورای عالی قضایی قطر ضمن ابراز 
تمایل برای سفر به ایران در آینده نزدیک، 
عنوان کرد: با توجه به مجاورت دو کشــور 
ایران و قطر، جامعه ایرانیان حاضر در کشور 
ما، جامعه گســترده ای اســت و نگاه ما به 
ایرانیان حاضر در قطر،  مانند نگاهی اســت 

که به خود شهروندان قطری داریم.
وی همچنیــن بــر ضــرورت گســترش 
همکاری های قضایی و غیرقضایی دو کشور 

قطر و ایران نیز تاکید کرد.
دیدار بــا امیر قطر و رئیس شــورای عالی 
قضایــی این کشــور و همچنیــن دیدار با 
ایرانیــان مقیم قطر و انعقاد چند تفاهم نامه 
همکاری دو جانبه بــا محوریت موضوعات 
قضایی، از جمله برنامه های سفر رئیس قوه 
قضائیه جمهوری اســلامی ایــران و هیئت 
بلندپایه مقامات قضایی کشــورمان به قطر 

هستند.

در سفر رئیس قوه قضائیه به قطر مطرح شد

تأکید بر توسعه همکاری های ایران و قطر در امور قضایی


